



中元节配套预购订单



更多详情, 请游览我们的网站或拨打热线。
www.giant.sg/7thmonth

☎ 8411 1076

每日早上8点至晚上5点 (8am - 5pm daily)

请将填写好的预购订单交给任何GIANT商店
Please place your order at any Giant outlet
Last Order Date: 13 September 2020

个人资料/Personal Details

姓名
Name: (Mr/Mrs/Ms) _____

送货地址
Delivery Address: _____

邮政编码
Postal Code: _____

联络号码
Tel(O): _____ (H): _____ (Mobile): _____

电子邮件
Email: _____

完成这个表格代表您:

- (i) 确保您填写的资料真实, 准确且完整。
- (ii) 同意我们收集, 使用并公开您的个人资料, 以便我们管理, 协调, 配发您的订单。

By completing this form, you:

- (i) Confirm that the information provided by you is true, accurate and complete.
- (ii) Consent to our collection, use and disclosure of your personal data for the purposes of managing, conducting and administering your order.

条款与条件

- 订购时必须全额付款, 不可退款, 不可换货。取消订单将不退款。
- 所有配套订单均需两天工作日后送货 (不包括订货日期)。下午4点之后的订单将被视为明日的订单。
- 凡购买中元节配套满\$600或以上, 即可凭单张收据获得免费送货服务。送货范围仅限新加坡本岛内 (不包括圣淘沙, 裕廊岛和管制区), 且仅可指定一处送货地点。
- 凡购买中元节配套\$600以下, 需交付\$15送货服务费。

TERMS & CONDITIONS

- Payment must be made in full upon ordering and payment is non-refundable and non-exchangeable. No refunds will be given for any cancellation.
- All orders for 7th month packages require 3 working days for processing (excluding day of order) before delivery. Orders after 4pm is considered as next day order.
- Free delivery with minimum purchase of \$600 in a single receipt. One specified location islandwide excluding Sentosa, Jurong Island & restricted areas.
- For delivery below \$600, a delivery charge of \$15 is applicable.

仅供GIANT员工填写 (FOR OFFICIAL USE ONLY)

订购日期:
Order Date: _____

订购员工/分店:
Order Taken By/Store: _____

取货/送货日期:
Collection/Delivery Date: _____

送货时间:
Delivery Time: 9AM-1PM / 3-6PM / 6-9PM

收据号码:
Receipt No.: _____

赠品:
Free Gift: _____

SKU No.	项目 Item	数量 Qty	数额 Amt
5090846	幸运配套 Package A (\$18.80)		
5090847	兴旺配套 Package B (\$28.80)		
5090848	平安配套 Package C (\$38.80)		
5090849	发财配套 Package D (\$58.80)		
总数 Total			



客户留存 (CUSTOMER'S COPY)

订购日期:
Order Date: _____

订购员工/分店:
Order Taken By/Store: _____

取货/送货日期:
Collection/Delivery Date: _____

送货时间:
Delivery Time: 9AM-1PM / 3-6PM / 6-9PM

收据号码:
Receipt No.: _____

赠品:
Free Gift: _____



买满 SPEND
\$500 - \$1000

POWERPAC
1.2公升电饭锅
PPRC21
POWERPAC
SS RICE COOKER PPRC21 1.2L



买满 SPEND
\$1001 - \$2000

POWERPAC
8吋电风扇
PPF570
POWERPAC
STAND FAN PPF570 18



买满 SPEND
\$2001 - \$3500

BEAR
5公升空气净化加湿器
WATER AIR PURIFIER
HUMIDIFIER 5L



买满 SPEND
\$3501 AND ABOVE

POWERPAC
机器人吸尘器
PPV3300
POWERPAC
ROBOTIC VAC
PPV3300